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z A p t s N t c A

zo o zasadnutia komisie investicnej vfstavby, Zivotn6ho prostredia,
kult0rnych pamiatok, dopravy a verejneho poriadku MsZ konanej na MsU

Galanta dna 1 1.4.2016

V Galante dna 13.4.2016

Prftomni: podl'a prezendnej l istiny

Predseda komisie p. Zsolt Takac privital v5etkfch pritomnlch a otvoril zasadnutie
komisie.
Na rokovanI komisie predloZila Ing. Kopasovd material ,,Projektovli zamer - N6kup
hnutel'n1ich vecl na podporu triedeneho zberu" a materidl ,,lnvestidny zAmer vyistavby
- ziadatel'Vajda", program zasadnutia komisie sa upravil nasredovne:

Program zasadnutia:
1.  Otvorenie
2. Zmena UPN - Ziadatel'ka Vincencia Sikutalove
3. Zmena UPN - investicny zamer,,Areal Dolce Vita", Ziadatel'Pension Dolce Vita

s . r .o .
4. Zmena UPN -Ziadatel'ka Mgr.lng Vlasta Klacansk6
5. Zmena UPN - Ziadatel' Branislav Sablatura
6. Zmena UPN - Ing. Jozef J6nskf a manl.
7. Zmena UPN - Ziadatel' MUDr. juraj Hanzen a manZ.
8. Vyhodnotenie zimnej Idr2by - 2015t2016
9. Projektovii zAmer - Niikup hnutel'nych veci na podporu trieden6ho zberu
10. lnvesticnf zamer vyistavby - Ziadatel' Vajda
11. R6zne, diskusia
12. ZAver

K bodu d.2
ZmenaGt{ - Ziadatel'ka Vincencia Sikulajova

Materi6l predloZila Ing. Kopasov6
Komisia prerokovala uvedeny materi6l a jednohlasne nes0hlasila s predloZenou
zmenou UPN v mestskej casti Javorinka.

K bodu d.3
Zmeil5-ml - investicny zilmer,,Areal Dolce Vita", Ziadatel'Pension Dolce Vita s.r.o.

Materi6l predloZila Ing. Kopasov6
Komisia prerokovala uvedenf materi6l a jednohlasne nesfhlasila s predloZenou
zmenou UPN v 6asti Galanta - Kolonia.

K bodu 6.4
Zmena i,PNl -Ziadatel'ka Mgr.lng. Vlasta Klacansk6

Materi6l predloZila Ing. Kopasov6
Komisia ...prerokovala uvedeny materi6l a jednohlasne s0hlasila s predloZenou
zmenou UPN v mestskej casti Hody.
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K bodu 6.5
ZmermN - Ziadatel' Branislav Sablat0ra

Mater id l  predloZi la Ing.  Kopasov6.
Komisia .prerokovala uvedenli materi6l a jednohlasne nes0hlasila s predloZenou
zmenou UPN v mestskej casti Hody.

K bodu c.6
ZrrrenEffil{ - Ing Jozef Jdrnskf a manl.

Materi6l predloZila Ing. Kopasov6
Komisia .prerokovala uvedenli materidl a jednohlasne srihlasila s predloZenou
zmenou UPN v mestskej casti Nebojsa.

K bodu 6.7
Zm6;aGft - Ziadatel' MUDr. Juraj Hanzen a manZ.

Materi6l predloZila Ing. Kopasov6
Komisia prerokovala uvedenf material a srjhlasi so zmenou UPN len na plochy
vystavby rodinnfch domov s podmienkou roz5irenia miestnej komunik6cie ui.
Skovr6nkovej na Sirku v zmysle platnej STN.

K bodu c.8
Vyhodnotenie zimnej udrlby - 201512010

Materi6l predloZil p. Morovic.
K uveden6mu materiSlu odzneli nasledovn6 pripomienky:
MUDr. Chomca - nakol'ko t6to zima bola pomerne mierna, nie je z predloZen6ho
materi6lu zreim6, ci sa u5etril posypovy materi6l. Navrhuje predloZit' pre porovnanie
prehl'ad spotrebovan6ho posypoveho materi6lu za uplynule 3 zimne obdobie.
Morovic - zna6,nu dast' n6kladov za zimnl (drZbu tvoria mzdov6 prostriedky za
pohotovost'.

Uznesenie:
Komisia prerokovala uvedeny materi6l a Ziada predloZit' pisomnou formou prehl'ad
spotrebovan6ho materi6lu spiitne za zimnu 0drZbu v rokoch 201212013. 201312014.
201412015, na rokovanie v MsZ.

K bodu d.9
Projektovli zamer - N6kup hnutel'nych veci na podporu triedeneho zberu

Materi6l predloZila Ing. Kopasovd
Komisia prerokovala uvedeny materi6l a jednohlasne srjhlasila s predloZenym
materi6lom s podmienkou, 2e Ziadatel'om o nendvratnf financnf prispevok bude
prispevkovA organizdcia-TsMG a potrebn6 spolufinancovanie vo v1iSke 15 131,40
Eur bude vykryte z podnikatel'skfch prijmov TsMG . Zilrovefi poveruje predsedu
komisie p. Zsolta Tak6ca s gestorstvom projektu.
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K bodu 6.10
lnvestidnf z{mer vlistavby - Ziadatel'Vajda

Materi6l predloZila Ing. Kopasov6
Komisia prerokovala uvedenyi materi6l a jednohlasne suhlasila s predloZenfm
investicnlim z6merom.

K bodu d.11
Rdzne, diskusia
V r6mci diskusie odzneli nasledovn6 podnety a otAzky'.

Zsolt Takdc
Obozndmil komisiu s nevyhovujricim person6lnym stavom na Oddeleni Stavebneho
poriadku, ktorf zistil na zdklade poslaneckeho prieskumu.
Mgr. Pinterov6 - podotkla, Ze oddelenie nestiha v r6mci terminov rie5it' agendu
z ddvodu nedostatku person6lu.
Uznesenie komisie:
Komisia na zdklade zistenej si tu6cie zo dna 11.4.2016 navrhuje pri jat 'na Oddelenie
stavebneho poriadku dvoch kvalifikovanfch zamestnancov s terminom ihned'
a deleguje t0to rilohu prednostovi fradu.

K bodu d.12

ZAver
Predseda komisie p. Zsolt Takdc pod'akoval pritomnym za aktfvnu u6ast'na komisii a
ukondil zasadnutie.

ac
pr1#€eda komisie

Zapisala: VaSakov6
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